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Palotás Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 

9. számú nyílt ülési 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 
 

Készült:  Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2020. október 6-án 
     megtartott közmeghallgatással egybekötött testületi üléséről 
 
Testületi ülés helye: Művelődési Ház 
   Palotás, Szabadság út 26. 
 
Jelen vannak: Szabó Mihály polgármester, Almási Lajos, Krekács Istvánné, Szabóné Pete 
Mónika önkormányzati képviselők 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Gabriella jegyző 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
 
Szabó Mihály polgármester megállapítja, hogy a 7 fős testületből 4 fő jelen van, az ülés 
határozatképes, a nyilvános testületi ülést megnyitja. 
 
A képviselő-testület a nyílt ülés napirendjére tett javaslatot elfogadja, így az ülés napirendje a 
következőképpen alakul: 
 
N a p i r e n d: 
1./ „Művelődési ház teljeskörű energetikai korszerűsítése” elnevezésű projekt 
költségnövekmény támogatására igény benyújtása 
 
 
I. NAPIREND 
 

„Művelődési ház teljeskörű energetikai korszerűsítése” elnevezésű projekt 
költségnövekmény támogatására igény benyújtása 

(előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
 
Szabó Mihály polgármester: A Művelődési Ház teljeskörű energetikai korszerűsítése tárgyú 
közbeszerzési eljárásban a KELI-BAU Kft. ajánlatát választotta nyertes ajánlatnak a 
Képviselő-testület, amely meghaladja a rendelkezésre álló anyagi fedezet összegét, ezért a 
kezdeményeztük a Támogatási szerződés módosítását a hiányzó forrás biztosítása érdekében. 
Az 53 503 340 Ft összegű költségnövekmény támogatására szükséges az igényt benyújtása, 
melyhez kérem a képviselő-testület felhatalmazását. 
 
A képviselők részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester szavazásra bocsátja 
a javaslat elfogadását. 
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, ellenszavazat, tartózkodás nélkül, egyhangúlag 
elfogadja a javaslatot és az alábbi határozatot hozza: 
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64/2020.(X.6.) Képviselő-testületi határozat 
 

Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete a TOP-3.2.1-16-NG1-2017-
00067 azonosítási számú projekt keretében lefolytatott, „Művelődési ház teljeskörű 
energetikai korszerűsítése” tárgyú, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. 
törvény (a továbbiakban: Kbt.) 115.§ szerinti nyílt eljárás szabályainak megfelelő, a 
Kbt. 53. § (6) bekezdésének megfelelően feltételes közbeszerzési eljárásban a KELI-
BAU Kft (3135 Szécsényfelfalu, Hrsz.: 3050/4 10) ajánlatát választotta nyertes 
ajánlatnak, amely meghaladja a Kbt. szerinti, rendelkezésre álló anyagi fedezet 
összegét. Palotás Község Önkormányzata Képviselő-testülete az 53/2020.(IX.29.) 
Képviselő-testületi határozatában kezdeményezte a TOP-3.2.1-16-NG1-2017-00067 
azonosítási számú Támogatási szerződés módosítását a hiányzó forrás biztosítása 
érdekében, valamint a Kbt.131.§ (9) bekezdésének megfelelően a vállalkozási 
szerződés megkötését, melynek hatályba lépése a Kbt.135.§ (12) bekezdése alapján a 
vállalkozási szerződés hatályba lépésének feltétele a Támogatási szerződés 
módosításának elfogadása. 

 
A projekt adatai: 

 A projekt azonosítója:  
o TOP-3.2.1-16-NG1-2017-00067 

 A projekt címe: 
o Művelődési ház teljeskörű energetikai korszerűsítése,  

 A projekt megvalósítási helyszínének címe, helyrajzi száma: 
o 3042 Palotás, Szabadság út 26.; hrsz.: 406/2 

 A projekt építés beruházási költsége:  
            

 Nettó ÁFA Bruttó 
Támogatási szerződés 123 520 000 Ft 33 350 400 Ft 156 870 400 Ft 
Közbeszerzés 165 855 536 Ft 44 780 995 Ft 210 636 531 Ft 

Költségnövekmény 53 766 130 Ft 
Költségmegtakarítás (kötelező nyilvánosság, közbeszerzési eljárás) -262 790 Ft 

Költségnövekmény igény 53 503 340 Ft 
 
A projekt teljes költsége: 
 

Támogatási szerződés szerint 179 813 100 Ft 
Költségnövekmény 53 503 340 Ft 

Projekt megnövelt összköltsége 233 316 440 Ft 
 

A képviselő-testület felhatalmazza polgármesterét, hogy a fenti projekt megvalósítása 
érdekében, az Államkincstár Nógrád Megyei Igazgatóság Állampénztári Iroda 
Pályázati Támogatások Osztályához a fenti 53 503 340 Ft összegű költségnövekmény 
támogatására az igényt benyújtsa, az ezzel kapcsolatos ügyekben eljárjon.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Szabó Mihály polgármester 

 
 

 
S Z Ü N E T 
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A képviselő-testület munkáját KÖZMEGHALLGATÁSSAL folytatja az alábbi 
napirendekkel: 
 
N a p i r e n d: 
1./ Tájékoztató a 2019. évi önkormányzati feladatok végrehajtásáról 
2./ A 2020. évi főbb fejlesztési tervek ismertetése 
3./ Egyebek 
 
Megjelent lakosok:  40 fő 
 
Jegyzőkönyvvezető: Varga Anita ügyintéző 
 
 
I. NAPIREND:  
 

Tájékoztató a 2019. évi önkormányzati feladatok végrehajtásáról 
(tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
 
II. NAPIREND:  
 

A 2020. évi főbb fejlesztési tervek ismertetése 
(tájékoztató a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
Hozzászólások: 
 
Reichardt Józsefné: A zöldhulladékkal kapcsolatban hallottuk, hogy el fogják szállítani, ez 
hogyan fog megvalósulni, zsákot kell igényelni? Mert ez a kuka nem lesz elég, akinek nagy 
kertje van, több lombhullató fával, ott képtelenség, akár komposztálni, akár elszállítani. 
 
Szabó Mihály polgármester: Az az előírás, hogy egy méter hosszúra kötegelve vagy 
zsákokban fogja a szolgáltató elszállítani. Ha zsákban fogják elszállítani, akkor a zsákért 
külön nem kell fizetni, természetesen a változás előtt a lakosságot ki fogjuk értesíteni és 
tájékoztatjuk az előírásokról. 
 
Molnár József: Én művelem a kertet,a rengeteg kukoricaszárral mi lesz, eddig elégettem, azt 
hogyan fogják elszállítani? Az lesz a gond, hogy sokan akik eddig művelték a kerteket, abba 
fogják hagyni és parlag lesz a kert. 
 
Szabó Mihály polgármester: Bízom benne, hogy megtaláljuk a megfelelő megoldást. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Összekötegelve elszállítják a kukoricaszárat is. 
 
Reichardt Józsefné: Németországban ez úgy működött, hogy mindenki kitette a 
zöldhulladékot, ágakat, egy kistraktorral összegyűjtötték, egy területen, ezt komposztálták, 
ahonnan vissza lehetett igényelni a komposztot. 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: Ahol működik most is a zöldhulladék elszállítás, ott a Szelektív 
Kft. mindent elvisz, a telephelyükön komposztálnak és tőlük is lehet visszavásárolni 
komposztot. 
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Szabó Zoltán: Településen kívüli utak állapota nagyon rossz állapotban van, többször 
jeleztem már a Magyar Közútnak, de csak sablon válaszokat kaptam, kérném a segítséget 
ebben. 
 
Szabó Mihály polgármester: Hozzájárulásunkat adtuk és láttuk a tervet, írásban ígéretet 
kaptunk, hogy a 2109-es összekötő út 2,2 km-es szakasza, tehát Palotástól Szarvasgedéig 
legkésőbb 2021. június 30-ig fel lesz újítva. Ugyanebben a levélben az is le volt írva, hogy 
Palotáson kettő autóbuszváró öböl felújításra kerül, ez már meg is valósult. Továbbá kértük az 
országgyűlési képviselőket, hogy Jobbágyi és a megyehatár közötti területen ütemezzék be a 
felújítást. A Bujáki-patakon lévő híd felújítására vonatkozó tervek is elkészültek, jelenleg 
engedélyezés alatt van. 
 
Reichardt Józsefné: Kutakkal kapcsolatban nem egyértelmű, hogy milyen bejelentési 
kötelezettség van? 
 
dr. Tóth Gabriella jegyző: A kutak fennmaradási engedélyezését 2023. december 31-ig kell 
elvégezni. Ásott kút esetén nem szükséges kútfúrói, tervezői jogosultsággal rendelkező 
személy által készített tervdokumentációt csatolni, hanem a megfelelő kérelemnyomtatványt 
kell kitölteni, visszaküldeni az önkormányzat részére, fúrt kút esetén viszont kötelező. Más az 
eljárás attól függően, hogy mikor létesült ez a kút, mert eltérően kell eljárnunk, voltak 
időszakok, amikor engedély nélkül lehetett, jogszerűen kutat létesíteni és voltak időszakok, 
amikor engedélyhez kötött volt, ennek függvényében van, hogy üzemeltetési vagy 
fennmaradási engedélyt adunk ki ezekre a kutakra. 
 
Burik Szabolcs: A Benzinkúttól felfelé a Sugár úton nagy a forgalom, célforgalom tábla ki 
van helyezve, viszont buszok is arra járnak. Lehet-e jelezni ezt a rendőrség felé, hogy 
ellenőrizzék, hátha csökkenne a forgalom? 
 
Szabó Mihály polgármester: Köszönöm a jelzést, a rendőrséggel felvesszük a kapcsolatot, 
mert fő a biztonság és a biztonságos közlekedés. 
 
Gyetvai Mátyás: A Polgárőr Egyesület nevében szeretném megköszönni a lakosság 
elismerését. A község lakosságának nyugalmát a Polgárőrség az elmúlt időszakban 5800 
órával segítette elő, ami azt eredményezte, hogy a község területén 2019. évben vagyon elleni 
bűncselekmény nem történt. Remélem, hogy az elkövetkezendő időben is Polgárőr 
Egyesületünk azon lesz, hogy kivegye részét a község közrend,- közbiztonsági helyzetének 
javításából, a közlekedés biztonságából. 
 
Szabó Mihály polgármester: Köszönjük a Polgárőr Egyesületnek a sok-sok munkát. 
 
Az állampolgárok részéről további kérdés, észrevétel nem hangzott el, a polgármester 
megköszöni a részvételt, a közmeghallgatást bezárja. 
 
 

Kmf. 
 

 
                 Szabó Mihály sk                             dr. Tóth Gabriella sk 
                  polgármester                                                                jegyző  


